
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 12. december 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 38

Kan ministeren redegøre for, hvilke overvejelser der ligger til grund for, at Kammeradvo-

katen har været involveret i afgørelse af udbuddet, og hvorfor det er Kammeradvokaten

og ikke Værnsfælles Forsvarskommando, som informerer byderne om resultatet af ud-

buddet? I udbudsmaterialet fremgår det således, at det er Værnsfælles Forsvarskomman-

do, som forestår hele udbudsforløbet, herunder at Værnsfælles Forsvarskommando vil

meddele resultatet af udbuddet.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jeppe Jakobsen (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jeppe.Jakobsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Naser Khader

formand
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